

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1

Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:

NEW ASSIGNMENT

NATURE OF CONVEYANCE:

ASSIGNMENT

CONVEYING PARTY DATA

Name	Execution Date
SOCIETE CIVILE DES BREVETS HENRI VIDAL	02/10/2005

RECEIVING PARTY DATA

Name:	TERRE ARMEE INTERANTIONALE
Street Address:	1 bis rue du Petit Clamart
City:	Velizy-Villacoublay
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	78140

PROPERTY NUMBERS Total: 23

Property Type	Number
Patent Number:	5823717
Patent Number:	5890843
Patent Number:	5642968
Patent Number:	6050748
Patent Number:	6336773
Patent Number:	4826639
Patent Number:	5839855
Patent Number:	5474405
Patent Number:	5707184
Patent Number:	6345934
Patent Number:	5797706
Patent Number:	4790690
Patent Number:	5577866
Patent Number:	5494379
Patent Number:	5947643

PATENT

500092473

REEL: 017435 FRAME: 0518

CH \$920.00 5823717

Patent Number:	5951209
Patent Number:	5730559
Patent Number:	5622455
Patent Number:	6079907
Patent Number:	6079908
Patent Number:	5586841
Patent Number:	5040928
Patent Number:	4911585

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (703)892-4510

Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.

Phone: (703) 486 1150

Email: ellenb@eitangroup.com

Correspondent Name: Eitan Law Group, C/O Landon IP Inc.

Address Line 1: 1700 Diagonal Street, Suite 450

Address Line 4: Alexandria, VIRGINIA 22314

ATTORNEY DOCKET NUMBER:	101307-38-06
NAME OF SUBMITTER:	Ellen Boormeester

Total Attachments: 5

source=Dissolution-assignment#page1.tif

source=Dissolution-assignment#page2.tif

source=Dissolution-assignment#page3.tif

source=Dissolution-assignment#page4.tif

source=Dissolution-assignment#page5.tif

*I, Stéphane FORGA, located rue Dr. DORROY, 64000 PAU, FRANCE
hereby declare that to the best of my knowledge and belief
the following is a true translation of the attached document.*

SOCIETE CIVILE DES BREVETS HENRI VIDAL

« Société Civile » (Non-Trading Company)

with a capital of 429.909 €

Company's head office : 1 bis rue du Petit Clamart –

78140 VELIZY-VILLACOUBLAY

Entry number D 379.866.205 in Versailles Trade and Companies Register

November 23, 2005 #

**DISSOLUTION WITHOUT LIQUIDATION OF THE SOCIETE CIVILE DES
BREVETS HENRI VIDAL**

**DECISION OF THE ONE-PARTNER AT THE DATE OF THE 10TH
FEBRUARY 2005**

The "société par actions simplifiée" TERRE ARMEE INTERNATIONALE with a capital of 5.100.000 Euros whose company's head office is in Vélizy-Villacoublay (78140), 1 bis rue du Petit Clamart registered in the Versailles Trade and Companies Register under number D 321.338.352,

Acting as one-partner of the "SOCIETE CIVILE DES BREVETS HENRI VIDAL", « Société Civile » (Non-Trading Company) with a capital of 429.909 € whose Company's head office is in Vélizy-Villacoublay (78140), 1 bis rue du Petit Clamart registered under number D 379.866.205 in Versailles Trade and Companies Register,

* Has decided the dissolution in lay-away of the said company by implementation of the clauses of the article 1844-5, paragraph 3 of the Civil Code.

Consequently to what was exposed below Mr. Bruno DUPETY acting as legal representative of the company TERRE ARMEE INTERNATIONALE S.A.S., owner of the totality of the 600 .005 social shares which constitute the capital of the SOCIETE CIVILE DE BREVETS HENRI VIDAL declares :

1°) He will dissolve the SOCIETE CIVILE DES BREVETS HENRI VIDAL in anticipation from this day.

It has been mentioned that by implementation of the article 1844-5, paragraph 3 of the Civil Code this winding-up causes the total transmission of the patrimony of the SOCIETE CIVILE DES BREVETS HENRI VIDAL to the company TERRE ARMEE INTERNATIONALE S.A.S. without liquidation, with the only condition that at the term of the legal opposition deadline the creditors have not oppose themselves to the winding-up or in case of oppositions that these ones have been rejected in first instance or that the claims reimbursement is made or the guaranties established.

2°) He will submit the said total transmission of the patrimony to the taxes system getting preference provided in the article 210A of the tax code ;

3°) Consequently to this dissolution without liquidation he will nominate Mr. Yann GROLIMUND residing at 1 bis rue du Petit Clamart – 78140 VELIZY-VILLACOUBLAY to the functions of representative “ad hoc” to whom he confers all powers so that he can make everything which will be necessary to carry out properly his mission in the SOCIETE CIVILE DES BREVETS HENRI VIDAL at the moment of its dissolution without liquidation and at the moment of the transmission of its patrimony to the profit of the company TERRE ARMEE INTERNATIONALE S.A.S.

4°) By effect of the presents and of the above-mentioned law he will take up again agreements and obligations of the SOCIETE CIVILE DES BREVETS HENRI VIDAL towards his co-contracting parties and most generally towards the third parties as well as the whole rights the broken up company was previously granted with.

Mister Bruno DUPETY will give to the bearer of an original, a copy or of an extract of the presents all the powers in order to carry out formalities necessary to legislative or statutory texts in force.

There being no other business the meeting is ended at 11 a.m..

According to all what has been said the present act was drawn up.

Acting for “TERRE ARMEE INTERNATIONALE S.A.S.”

Bruno DUPETY

Certified signature of the original
of Mister Bruno DUPETY
by Jean-Pierre BENOIST
Notary in Paris

Patent Transfert of right to TERRE ARMEE INTERNATIONALE

Title	Country	Appl. No.	Appl. date	Publ. No.	Publ. Date	Owner
Terraset	USA	08/793 791	01/09/1995	5823717		SCBHV
Tension / Friction Str	USA	08/635925	19/10/1994	5890843		SCBHV
Pyramid Wall	USA	08/547646	24/10/1995	5642968	01/07/1997	SCBHV
Pyramid Wall	USA	09/153271	14/09/1998	6050748		SCBHV
Pyramid Wall	USA	09/418063	08/01/2002	6336773		SCBHV
Techspan-Moulding P	USA	5212/87	20/01/1987	4826639		SCBHV
Geotextile Strip	USA	690487	31/07/1996	5839855		SCBHV
Pyramid-Low Elevatio	USA	08/137585	15/10/1993	5474405		SCBHV
Pyramid-Low Elevatio	USA	571244	12/12/1995	5707184		SCBHV
Terratrel Improvemen	USA	09/171241	15/04/1997	6345934		SCBHV
Terratrel Improvemen	USA	08/578570	24/06/1994	5797706		SCBHV
Sea Walls	USA	7994	29/01/1987	4790690		SCBHV
Reco Wire Mesh Facing Earthen Work with Wire Mesh Facing	USA	468633	30/08/1993	5577866		SCBHV
Reco Wire Mesh Facing Earthen Work with Wire Mesh Facing	USA	466806	06/06/1995	5494379		SCBHV
Reco Wire Mesh Facing Earthen Work with Wire Mesh Facing	USA	08/848049	21/04/1997	5947643		SCBHV
Reco Wire Mesh Facing Earthen Work with Wire Mesh Facing	USA	09/046862	30/08/1993	5951209		SCBHV
Reco Wire Mesh Facing Earthen Work with Wire Mesh Facing	USA	08/755712	25/11/1996	5730559		SCBHV
Reco Wire Mesh Facing Earthen Work with Wire Mesh Facing	USA	08/547646	24/10/1995	5622455	22/04/1997	SCBHV
Nouvelles Armatures et Système de Renforcement pour Stabiliser Terre	USA	08/860409	31/10/1996	6079907		SCBHV
Stabilizing elements for mechanically stabilized earthen structure - PYRAMID bis	USA	09/003251	06/01/1998	6079908	27/06/2000	SCBHV
Dual Purpose Modula	USA	382985	03/02/1995	5586841		SCBHV
Frame Wall	USA	270026	20/08/1991	5040928		SCBHV
Wall systems	USA	350911	12/05/1989	4911585		SCBHV

SOCIETE CIVILE DES BREVETS HENRI VIDAL
Société Civile
au capital de 429.909 €uros
Siège social : 1 bis rue du Petit Clamart – 78140 VELIZY- VILLACOUBLAY
RCS Versailles D 379.866.205

DISSOLUTION SANS LIQUIDATION
DE LA SOCIETE CIVILE DES BREVETS HENRI VIDAL

DECISION DE L'ASSOCIE UNIQUE EN DATE DU 10 FEVRIER 2005

La société par actions simplifiée, TERRE ARMEE INTERNATIONALE au capital de 5.100.000 Euros, dont le siège social est à Vélizy-Villacoublay (78140), 1 bis rue du Petit Clamart, immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés de Versailles sous le n° B 321.338.352,

Agissant en qualité d'associé unique de la SOCIETE CIVILE DES BREVETS HENRI VIDAL, société civile au capital de 429.909 euros, dont le siège social est à Vélizy-Villacoublay (78140), 1 bis rue du Petit Clamart, immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés de Versailles sous le n° D 379.866.205,

Décide la dissolution par anticipation de ladite société par application des dispositions de l'article 1844-5, alinéa 3 du Code civil.

En conséquence de ce qui a été exposé ci-dessus, Monsieur Bruno DUPETY agissant en sa qualité de représentant légal de la société TERRE ARMEE INTERNATIONALE S.A.S., propriétaire de la totalité des 600.005 parts sociales composant le capital de la SOCIETE CIVILE DES BREVETS HENRI VIDAL déclare :

1°) Dissoudre la SOCIETE CIVILE DES BREVETS HENRI VIDAL par anticipation à compter de ce jour.

Il est précisé que par application des dispositions de l'article 1844-5 alinéa 3 du Code Civil, cette dissolution entraîne la transmission universelle du patrimoine de la SOCIETE CIVILE DES BREVETS HENRI VIDAL à la société TERRE ARMEE INTERNATIONALE S.A.S. sans qu'il y ait lieu à liquidation, sous la seule réserve qu'à l'issue du délai légal d'opposition, les créanciers n'aient pas fait opposition à la dissolution ou en cas d'oppositions, que celles-ci aient été rejetées en première instance ou que le remboursement des créances ait été effectué ou les garanties constituées.

2°) Soumettre ladite transmission universelle du patrimoine au régime fiscal de faveur prévu à l'article 210 A du Code général des impôts ;

3°) Nommer en conséquence de cette dissolution sans liquidation, Monsieur Yann GROLIMUND demeurant 1bis rue du Petit Clamart – 78140 VELIZY-VILLACOUBLAY aux fonctions de mandataire « ad hoc », auquel il confère tous pouvoirs à l'effet de faire tout ce qui sera nécessaire à la bonne fin des opérations concernant la SOCIETE CIVILE DES BREVETS HENRI VIDAL à l'occasion de sa dissolution sans liquidation et de la transmission de son patrimoine au profit de la société TERRE ARMEE INTERNATIONALE S.A.S.

4°) Par l'effet des présentes et de la loi susvisée, reprendre l'ensemble des engagements et des obligations de la SOCIETE CIVILE DES BREVETS HENRI VIDAL à l'égard de ses co-contractants, et d'une manière générale à l'égard des tiers ainsi que l'ensemble des droits dont la société dissoute bénéficiait antérieurement.

Monsieur Bruno DUPETY confère au porteur d'un original, d'une copie ou d'un extrait des présentes, tous pouvoirs à l'effet d'accomplir toutes formalités requises par les textes législatifs ou réglementaires en vigueur.

L'ordre du jour étant épuisé, la séance est levée à 11 heures.

De tout ce qui précède, il a été dressé le présent procès-verbal.

Pour TERRE ARMEE INTERNATIONALE S.A.S.

Bruno DUPETY

